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Plats och tid Stadshuset klockan 18.00 - 23.20

Beslutande Enligt förteckning på sid. 2

Övriga närvarande Enligt förteckning på sid. 2 och 3

Utses att justera Kenneth Dahlgren och Hans Bergfelt

Justeringens plats och tid Stadskontoret fredagen den 3 oktober 1997 klockan 8.00

Underskrifter Sekreterare ______________________________________________ Paragrafer 122 - 136
 Yvonne Johnsson

Ordförande _______________________________________________
 Kaj Johansson 

Justerande _______________________________________________
 Kenneth Dahlgren                               Hans Bergfelt

ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum 1997-09-24
Datum för
anslagets uppsättande

Datum för
1997-10-03 anslagets nedtagande   1997-10-27

Förvaringsplats
för protokollet Stadskontoret
Underskrift ______________________________

Banu Gulamhusein
Utdragsbestyrkande
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NÄRVARANDE

Beslutande

Ledamöter

Svante Persson
Hans Bergfelt
Gunilla Larsson
Claes Olsson
Christer Brattås 
Hans Malmfelt
Thor Mattisson
Bengt Möndell
Thomas Claéson 
Christer Eriksson
Anita Wikehult-Gyllensten
Kaj Johansson
Kenneth Dahlgren
Birgit Svanteson
Lars Carlsson
Patrik Karlsson 
Raili Pedersen
Jan-Ove Andersson 
Ralf Lorentzon  
Majlis Dahlgren
Roland Alkvik
Bengt Odlöw 
Vivian Andersson 
Leif Eklund
Marion Carlsson
Sven- Ove Johansson
Mabel Hagman
Jan Johansson
Maj Keidser 
Inga-Lill Görloff 
Marianne Ekström (1)
Berndt A Runberg (2)
Jill Dahlström
Bengt-Olof Nelson
Hans Wrenne (5)

Marita Aronson
Lennart Persson 
Dagmar Callgard
Irene Brodd
Birgit Jönsson 
Inga Johnsson
Jan Jonsson 
Lilian Holmström
Peter Westlund
Åke Nises
Laila Åkerberg
Bertil Lyckå (7)
Hans Sternlycke 
Winette Samuelsson-Söderkvist
Benny Strandberg

Tjänstgörande ersättare

Kenneth Wallin 
Jan Adolfsson
Nils-Göran Löf
Lars-Erik Möse
Monika Pettersson
Kent Brattberg
Lars-Axel Karlsson (3)
Mona Benzel 
Esse Ekedahl (6)
Bengt Spiik
Carin Hedqvist
Lennart Börjesson
Peter Johnson

Övriga närvarande

Ersättare

Kjell Tengelin (8)

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Övriga närvarande forts.

Bertil Nilsson
Benno Glimmerfalk
Lars-Axel Karlsson (1)
Gunhild Wikström (4)
Kerstin Spiliopoulos (4)
Esse Ekedahl (5)
Roger Pettersson

Tjänstemän m.fl.

Jan Rösman
Jan Persson
Yvonne Johnsson
Krister Karlsson, § 127

(1) = 18.00 - 20.10, § 122 - 127
(2) = 18.00 - 23.10, § 122 - 131
(3) = 20.10 - 23.20, § 128 - 136
(4) = 18.00 - 22.50
(5) = 18.00 - 23.00, § 122 - 130
(6) = 23.00 - 23.20, § 131 - 136
(7) = 20.35 - 23.20, § 128 - 136
(8) = 18.00 - 21.45

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 122

Meddelanden m.m.

Ordföranden meddelar att följande skrivelser m.m. har kommit in till kom-
munfullmäktige

1. Dnr 97/654 734
Benny Strandberg (kd) ställde vid kommunfullmäktiges sammanträde den      
28 augusti 1997 (§ 118) förslag om tillbyggnad av loftgångar i vissa av 
Mölndalsbostäder AB:s fastighetsbestånd. Därmed skulle äldre lättare kunna 
ta sig till sina lägenheter, då hiss saknas.

Bengt Odlöw meddelar att frågorna kommer att besvaras vid nästkommande 
sammanträde.

2. Dnr 96/249 214
Länsstyrelsens beslut att inte pröva kommunens antagandebeslut om detalj-
plan för Kallblodet 1 m.fl. enligt 12 kap. 2 § PBL.

3. Dnr 97/449 617
Utvärdering av funktioner i stödenheten utdelad till kommunfullmäktiges 
ledamöter. I samband med att Patrik Karlsson (s) besvarade en interpellation 
av Benny Strandberg (kd) den 11 juni 1997 (§ 87) meddelades att utvärde-
ring skulle lämnas så snart den färdigställts.

4. Dnr 97/727 110
Länsstyrelsens beslut den 18 september 1997 att utse Inga-Lill Görloff till ny 
ledamot i kommunfullmäktige efter Harry Wiberg för Arbetarepartiet-Social-
demokraterna (andra valkretsen). Till ny ersättare efter Inga-Lill Görloff 
utsågs Veikko Toivonen.

5. Dnr 97/666 110
Länsstyrelsens beslut den 19 september 1997 att utse Jan Kronberg till ny 
ersättare i kommunfullmäktige efter Kristina Darenberg för Vänsterpartiet.

6.
Ordföranden meddelar att det är ungdomsfullmäktige tisdagen den 21 okto-
ber 1997 klockan 13.00.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Sida 
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§ 122 forts.

7.
Ordföranden meddelar att nästkommande kommunfullmäktigesammanträde 
startar klockan 17.30 - 18.50 med ett seminarium om Etik och moral: bolags-
jurist Lars Munters.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige noterar informationen.

Skrivelser m.m. läggs till handlingarna.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1997:63
§ 123 Dnr 97/653 456

Svar på interpellation om lokalisering m.m. av återvinnings-
stationer

Bengt-Olof Nelson (fp) ställde en interpellation om lokalisering m.m. av 
återvinningsstationer till gatunämndens ordförande Kenneth Dahlgren (s) vid 
fullmäktiges sammanträde den 28 augusti 1997 (§ 119).

Interpellationen besvaras av Kenneth Dahlgren.

Anföranden

Anföranden hålls av Bengt-Olof Nelson (fp), Birgit Jönsson (c), Winette 
Samuelsson-Söderkvist (mp) och Thomas Claéson (m).

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen därmed skall anses vara be-
svarad.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Sida 
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Handling 1997:64
§ 124 Dnr 97/662 611

Svar på interpellation om underkända i grundskolan

Hans Sternlycke (mp) ställde en interpellation om underkända i grundskolan 
till barnomsorgs- och utbildningsnämndens ordförande Patrik Karlsson (s) 
vid fullmäktiges sammanträde den 28 augusti 1997 (§ 120).

Interpellationen besvaras av Patrik Karlsson.

Anföranden

Anföranden hålls av Hans Sternlycke (mp), Christer Eriksson (m), Mabel 
Hagman (s), Benny Strandberg (kd), Bengt Odlöw (s), Jan Jonsson (v), Sven-
Ove Johansson (s) och Åke Nises (v).

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen därmed skall anses vara be-
svarad.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Sida
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Handling 1997:65
§ 125 Dnr 97/661 730

Svar på interpellation om organisation inom äldreomsorgen

Hans Sternlycke (mp) ställde en interpellation om organisation inom äldre-
omsorgen till socialnämndens ordförande Lars-Axel Karlsson (s) vid full-
mäktiges sammanträde den 28 augusti 1997 (§ 121).

Interpellationen besvaras av Lars-Axel Karlsson.

Anföranden

Anföranden hålls av Hans Sternlycke (mp), Hans Wrenne (fp) och Jan 
Jonsson (v).

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen därmed skall anses vara be-
svarad.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Sida
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Handling 1997:67
§ 126 Dnr 97/658 042

Kommunens delårsrapport per den 30 juni 1997

Stadskontoret har upprättat en delårsrapport per den 30 juni 1997.

Delårsrapporten är kompletterad med en prognos över förväntat utfall för 
hela 1997. Totalt förväntas kommunens resultat bli minus 69 mkr för helåret 
1997. Jämfört med budget är det förväntade resultatet 17 mkr sämre än det av 
kommunfullmäktige fastställda.

Kommunstyrelsen har den 2 september 1997 (§ 185) överlämnat delårs-
rapporten till fullmäktige för kännedom.

Anföranden

Anföranden hålls av Thor Mattisson (m), Marita Aronson (fp), Inga Johns-
son (c), Bengt Odlöw (s) och Hans Sternlycke (mp).

Ekonomichef Krister Karlsson lämnar vissa kompletterande upplysningar.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige lägger delårsrapporten till handlingarna.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Sida
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Handling 1997:66
§ 127 Dnr 95/824 100

Yttrande över bearbetad Göteborgsöverenskommelse kring trafik 
och miljö i göteborgsregionen (GÖKEN)

Göteborgsregionens kommunalförbund undertecknade den 2 juni 1993 en 
överenskommelse med staten om trafik och miljö i göteborgsregionen.

Kommunfullmäktige beslutade den 22 september 1993 (§ 98) att inte god-
känna principöverenskommelsen. Däremot meddelade kommunen att över-
enskommelsen kunde ligga till grund för fortsatta förhandlingar.

Göteborgsregionens kommunalförbund har den 16 maj 1997 behandlat ett 
bearbetat förslag till Göteborgsöverenskommelse.

Förbundsstyrelsen rekommenderar i en skrivelse den 3 juni 1997 medlems-
kommunerna att godkänna överenskommelsen. Senast den 3 oktober 1997 
önskas besked om kommunens ställningstagande.

Ärendeberedning

På uppdrag av arbetsutskottet den 10 juni 1997 (§ 100) har följande yttranden 
lämnats

Gatunämnden den 18 augusti 1997 (§ 101)
Miljö- och hälsoskyddsnämnden den 18 augusti 1997 (§ 89)
Byggnadsnämnden den 20 augusti 1997 (§ 169)
Planeringsutskottet har den 13 augusti 1997 (§ 69) avstått från att yttra sig.

Kommunstyrelsen har i § 202/1997 föreslagit att den bearbetade Göteborgs-
överenskommelsen skall godkännas.

Anföranden

Anföranden hålls av Bengt Odlöw (s), Hans Bergfelt (m), Marita Aron-
son (fp), Inga Johnsson (c) och Benny Strandberg (kd).

Yrkanden

Bengt Odlöw yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 127 forts.

Hans Bergfelt yrkar i första hand att folkomröstning skall anordnas, vilket 
formellt innebär återremiss av ärendet till kommunstyrelsen. I andra hand yr-
kar han bordläggning och i tredje hand avslag på kommunstyrelsens förslag.

Marita Aronson, med instämmande av Inga Johnsson, yrkar i första hand 
avslag på kommunstyrelsens förslag och i andra hand bifall till Hans Berg-
felts yrkande.

Benny Strandberg yrkar bifall till Hans Bergfelts yrkanden.

Ajournering

Sammanträdet ajourneras i 15 minuter för enskilda överläggningar.

Yrkande

Bengt Odlöw yrkar bifall till Hans Bergfelts bordläggningsyrkande.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på bordläggningsyrkandet och finner att 
kommunfullmäktige bifaller detta.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till nästkommande sammanträde 
den 22 oktober 1997.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1997:68
Utdrag: § 128 Dnr 96/61 530
Gatunämnden

Långsiktig trafikförsörjningsplan för kollektivtrafiken

I samband med kommunstyrelsens behandling av förslag till kollektivtrafik-
försörjningsplan för trafikåret 1996/97 den 9 januari 1996 (§ 14) diskuterades 
behovet av utredning av den långsiktiga trafiksituationen för kollektivtra-
fiken. 

Kommunstyrelsen uppdrog den 5 mars 1996 (§ 66) åt gatukontoret att utreda 
den långsiktiga trafiksituationen för kollektivtrafiken enligt riktlinjer i stads-
kontorets tjänsteskrivelse den 13 februari 1996.

Gatukontorets utredning om spårvägslinje 4 genom Mölndal skulle integreras 
i kollektivtrafikutredningen, efter att gatukontoret inhämtat miljökonsekvens-
beskrivning från miljö- och hälsoskyddsnämnden.

Kommunstyrelsens kollektivtrafikgrupp är ledningsgrupp för utredningen, 
vilken bekostas av medel för kollektivtrafiken. 

VBB Trafikplanering lämnade en utredningsrapport den 18 december 1996.

Utredningen presenterar fyra olika trafikeringsstrukturer, vilka jämförs med 
dagens trafikutbud

alternativ 0 - dagens trafikutbud fram till år 2005
alternativ 1 - matartrafik
alternativ 2 - direkttrafik
alternativ 3A - kombination (spårvagn bibehålles)
alternativ 3B - kombination (spårvagn läggs ner)

Arbetsutskottet uppdrog i § 328/1996 åt kollektivtrafikgruppen att sända 
rapporten på remiss enligt kollektivtrafikgruppens förslag för yttrande senast 
den 15 april 1997.

En föredragning av rapporten gjordes på gemensamt gruppmöte för samtliga 
partier den 27 januari 1997. Då lämnades en sammanfattning av rapporten till 
kommunfullmäktiges ledamöter och ersättare.

VBB har gjort en sammanfattning av remissvaren den 7 juli 1997.

Kollektivtrafikgruppen har diskuterat alternativa förslag den 1 juli 1997.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 128 forts.

Kommunstyrelsen har den 2 september 1997 (§ 192) föreslagit

- att kollektivtrafiken skall utformas enligt trafikeringsalternativ 3A.

Alternativ 3A innebär bibehållen spårvägstrafik, kompletterad med en ny 
tätortslinje för buss i Mölndal, nya ringlinjer inom Mölndal och mellan 
kommundelarna samt viss matartrafik till pendeltåget i Lindome.

Anföranden

Anföranden hålls av Inga Johnsson (c), Marita Aronson (fp), Christer             
Brattås (m), Jan Jonsson (v), Berndt A Runberg (s), Hans Sternlycke (mp), 
Lennart Persson (fp), Bengt-Olof Nelson (fp), Birgit Jönsson (c), Bengt 
Odlöw (s), Christer Eriksson (m), Åke Nises (v), Peter Westlund (v), Bengt 
Möndell (m) och Benny Strandberg (kd).

Yrkanden

Inga Johnsson yrkar avslag på kommunstyrelsens förslag till förmån för 
alternativ 3B.

Marita Aronson yrkar att det nuvarande kollektivtrafikavtalet förlängs i 
avvaktan på en mer långsiktig och visionär utredning.

Christer Brattås yrkar i första hand att ärendet skall återremitteras och i andra 
hand att huvudinriktningen skall vara enligt alternativ 3B.

Lennart Persson och Birgit Jönsson yrkar bifall till återremissyrkandet.

Bengt Odlöw yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag och avslag på 
återremissyrkandet.

Jan Jonsson, med instämmande av Berndt A Runberg och Benny Strandberg 
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Hans Sternlycke yrkar i första hand bifall till alternativ 1 och i andra hand 
bifall till kommunstyrelsens förslag.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 128 forts. 

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på återremissyrkandet och finner att 
kommunfullmäktige avslår detta.

Ordföranden ställer därefter proposition på följande fyra förslag: kommun-
styrelsens förslag (alternativ A), alternativ B, förlängning av nuvarande 
kollektivtrafikavtal samt alternativ 1 och finner att kommunfullmäktige 
bifaller kommunstyrelsens förslag.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att kollektivtrafiken skall utformas enligt 
trafikeringsalternativ 3A. 

Alternativ 3A innebär bibehållen spårvägstrafik, kompletterad med en ny tät-
ortslinje för buss i Mölndal, nya ringlinjer inom Mölndal och mellan kom-
mundelarna samt viss matartrafik till pendeltåget i Lindome.

Reservationer

Moderata samlingspartiets fullmäktigegrupp och Folkpartiet liberalernas 
fullmäktigegrupper reserverar sig mot fullmäktiges beslut.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1997:69
Utdrag: § 129 Dnr 92/268 139
Arbetsmarknads- och
invandrarnämnden Verksamheten vid Hantverksgården
Hantverksgården
Ekonomiavdelningen Kommunfullmäktige beslutade den 22 mars 1995 (§ 52) att driva rehabilite-

ringsverksamhet under ytterligare en treårsperiod vid Hantverksgården.

Fullmäktige beslutade samtidigt att utvärdering av verksamheten skulle göras 
före den 30 juni 1997.

Arbetsmarknads- och invandrarnämnden har låtit utvärdera verksamheten vid 
Hantverksgården, vilket redovisats i en rapport den 6 maj 1997.

Ärendeberedning

Arbetsmarknads- och invandrarnämnden beslutade i § 41/1997 att överlämna 
utvärderingen, daterad den 6 maj 1997 till kommunfullmäktige.

Kommunstyrelsen har överlämnat arbetsmarknads- och invandrarnämndens 
utvärdering av verksamheten vid Hantverksgården till fullmäktige. 

Anföranden

Anföranden hålls av Bengt Odlöw (s) och Ralf Lorentzon (s).

Yrkande

Bengt Odlöw yrkar att arbetsmarknads- och invandrarnämnden får i uppdrag 
att besluta om verksamhetens fortsatta drift inom tilldelad budgetram.

Fullmäktige bifaller Bengt Odlöws yrkande.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige uppdrar åt arbetsmarknads- och invandrarnämnden att 
besluta om verksamhetens fortsatta drift inom tilldelad budgetram.

Utvärderingen läggs till handlingarna.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande



AD & JO 

Sida

MÖLNDALS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 1997-09-24 16

Handling 1997:70
Utdrag: § 130 Dnr 95/1071 100
Länsstyrelsen
Stadskontoret Ändring av lokal ordningsstadga för Mölndals kommun

Kommunfullmäktige antog den 24 april 1996 nya lokala ordningsföreskrifter 
för kommunen. Länsstyrelsen upphävde den 29 maj 1996 vissa bestämmelser 
om hundar i 17 §, 1 mom. sista meningen samt 17 §, 4 mom.

Ärendeberedning

Stadskontoret har i samråd med gatukontoret samt miljö- och hälsoskydds-
kontoret omarbetat förslaget om att plocka upp föroreningar efter hundar.

Stadskontoret har redogjort för ärendet i en tjänsteskrivelse den 2 juli 1997. 

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut i § 186/1997.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige antar ett tillägg till den lokala ordningsstadgan för 
Mölndals kommun innebärande att stadgan tillförs en sista mening i 17 §,      
1 mom. med följande lydelse

”Förorening efter hundar skall plockas upp inom de områden som utgör 
offentlig plats och som angetts med gränsbeskrivning på kartbilagorna 1 - 3.”

Länsstyrelsen skall underrättas om tillägget till ordningsstadgan.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1997:71
Utdrag: § 131 Dnr 97/610 101
Stadskontoret

Annonsering av kommunfullmäktiges sammanträden

Kommunfullmäktige skall besluta om i vilka ortstidningar som uppgift om 
tid och plats för kommunfullmäktiges sammanträden skall införas. Enligt 
kommunallagen behöver inte detta beslut tas årligen.

I annonsen räcker det med uppgift om tid och plats för sammanträdet. För att 
öka allmänhetens intresse för sammanträdet kan det vara lämpligt att i 
annonsen ta in föredragningslistan eller uppgift om de mera intressanta 
frågorna på ärendeförteckningen.

Kommunfullmäktige beslutade den 14 december 1994 (§ 216) att annons 
med uppgift om tid och plats jämte sammandrag av ärendeförteckning skall 
införas i Göteborgs-Posten, Arbetet Nyheterna och Mölndals-Posten.

I Morgonposten, Norra Halland, Kristdemokraten, Miljömagasinet och Norr-
skensflamman Information skulle annons införas med uppgift om tid och 
plats för fullmäktiges sammanträden och uppgift om var sammanträdes-
handlingarna finns tillgängliga.

Kommunfullmäktiges presidium och gruppledarna diskuterade den 9 juni 
1997 bl.a. annonseringen av fullmäktiges sammanträden.

Man föreslog då att annons med tid och plats jämte sammandrag av ärende-
förteckningen endast skall införas i Göteborgs-Posten. Annons med uppgift 
om tid och plats för fullmäktiges sammanträden, med uppgift om var sam-
manträdeshandlingarna finns tillgängliga skall i fortsättningen införas i 
Arbetet Nyheterna och Mölndals-Posten.

Den årliga besparingen blir därmed ca 70 000 kronor.

Kommunstyrelsen har i § 190/1997 förslagit att fullmäktige skall besluta att 
annons med tid och plats jämte sammandrag av ärendeförteckningen endast 
skall införas i Göteborgs-Posten. Annons med uppgift om tid och plats för 
fullmäktiges sammanträden, med uppgift om var sammanträdeshandlingarna 
finns tillgängliga skall i fortsättningen införas i Arbetet Nyheterna och 
Mölndals-Posten.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 131 forts.

Anföranden

Anföranden hålls av Birgit Jönsson (c), Christer  Brattås (m) och Kaj Johans-
son (s).

Yrkanden

Birgit Jönsson yrkar att annons med tid, plats och sammandrag av ärende-
förteckning även skall införas i Mölndals-Posten.

Christer Brattås, med instämmande av Kaj Johansson, yrkar bifall till kom-
munstyrelsens förslag. 

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Birgit 
Jönssons yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunsty-
relsens förslag.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige beslutar att annons med tid och plats jämte 
sammandrag av ärendeförteckningen endast skall införas i Göteborgs-Posten. 
Annons med uppgift om tid och plats för fullmäktiges sammanträden, med 
uppgift om var sammanträdeshandlingarna finns tillgängliga skall i fortsätt-
ningen införas i Arbetet Nyheterna och Mölndals-Posten.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1997:72
Utdrag: § 132 Dnr 97/180 826
Nämnden för kultur och
fritid
Budgetberedningen

Svar på motion från ungdomsfullmäktige om upprustning av 
Horsikaplan

Christian Nygren 
Vid ungdomsfullmäktige den 25 februari 1997 ställde en av ledamöterna en 
motion med förslag att kommunen ”gör en rejäl upprustning av Horsikaplan i 
Mölndal. En sjumannaplan behöver också anläggas”.

Ärendeberedning

Kultur- och fritidsförvaltningen har i en tjänsteskrivelse den 18 juni 1997 
gjort en kostnadsberäkning för upprustning av Horsikaplan. En sådan upp-
rustning skulle kosta drygt 1 miljon kronor, med en årlig driftkostnad på        
100 000 kronor.

Nämnden för kultur och fritid har den 18 juni 1997 (§ 133) föreslagit att 
motionen avslås, då det inte finns pengar till upprustningen i dagsläget.

Arbetsutskottet uppdrog i § 182/1997 åt Ralf Lorentzon att med kultur- och 
fritidskontoret undersöka möjligheterna till en enklare upprustning.

Kommunstyrelsen beslutade den 2 september 1997 (§ 201) att göra en enk-
lare upprustning av Horsikaplan för 61 000 kronor. Av beloppet är 15 000 
kronor en engångskostnad.

Kommunstyrelsen överlämnade ärendet till budgetberedningen för utökad 
ram till nämnden för kultur och fritid för kostnader avseende Horsikaplan.

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut i § 201/1997.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige bifaller motionen i ungdomsfullmäktige om upprust-
ning av Horsikaplan.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 133 Dnr 97/609 110
Miljö- och hälsoskydds-
nämnden
Berndt A Runberg

Kompletteringsval av en ersättare i miljö- och hälsoskydds-
nämnden efter Maria Yhr (s)

Förtroendemanna-
registret På förslag av Birigt Svanteson (s) utser kommunfullmäktige Berndt A Run-

berg, Kyrkängsvägen 13, 437 36 Lindome till Socialdemokraternas fjärde 
ersättare i miljö- och hälsoskyddsnämnden efter Maria Yhr.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 134 Dnr 97/737 101
Kommunstyreslen

Motion om riktlinjer för utformning och innehåll i fullmäktiges 
beslutsunderlag

I en av Inga Johnsson undertecknad motion föreslår Centerpartiet att full-
mäktige skall uppdra åt kommunstyrelsen att

”1. - ta fram riktlinjer för utformning och innehåll i fullmäktiges 
beslutsunderlag i enlighet med vad som skisserats i motionens 
inledning

2. - ta fram förslag till en ”granskningsmall” för att underlätta full-
mäktigeledamöternas ställningstaganden

3. - upprätta anvisningar för förvaltningarna om hur innehåll i kostnads-
kalkyler m.m. skall vara utformade”.

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 135 Dnr 97/738 169
Kommunstyrelsen

Motion om borttagande av krigsförsvarsvärn

I en av Birgit Jönsson och Bengt Spiik undertecknad motion föreslår 
Centerpartiet att fullmäktige skall besluta ”att krigsförsvarsvärnen tas bort 
invid vägarna norr om Kållered”

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Sida



AD & JO 

MÖLNDALS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 1997-09-24 23

Utdrag: § 136 Dnr 97/736 109
Kommunstyrelsen

Motion om ev. investering i nya stöldsäkra cykelställ i kommunen

I en av Lilian Holmström undertecknad motion föreslår Vänsterpartiet 

”att kommunfullmäktige beslutar ge kommunledningen och berörda förvalt-
ningar i uppdrag att utreda förutsättningarna för investering i nya stöldsäkrare 
cykelställ i kommunen”.

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande


